
Igualada, 14  de Desembre de 2022 

Hora d’inici reunió: 20:18 

 

Assistents a la reunió Germana Aura Maria, Germana Cláudia, Laia Figueres, Edurne F, Judith 

Jorge, Isa, Imma Ubals, Mireia Torres, Judit Romero, Anna i Tonyi León. 

1- APROVACIÓ DE L’ACTA ANTERIOR. Es dona l’aprovació corresponent a l’ ACTA anterior. 

(Es comenta que ha dia d’avui 12 de desembre han quedat penjades l’enllumenat de 

Nadal a l’escola) 

 

2- ASSEMBLEA GENERAL es comenta que fins el mes de març del 2023 no es podrà fer 

l’Assemblea, ja que fins llavors no es tindrà preparat la corresponent documentació. 

 

 

3- TALONARIS, referent a la loteria s’ha venut tota. Ja s’ha fet el corresponent recompte i 

les dades son les següents: 

3.200€ per l’administració 

750€+10butlletes (corresponent a 50€) quedaran ingressats a l’AMPA. 

 

4- FESTA DE NADAL, la Mireia comenta que hi ha 38 nens apuntats per cagar el Tió el 

proper 17 de desembre, es comenta que fem un recordatori a les classes per si hi algú  

pendent d’apuntar-se. L’Imma pregunta si totes les famílies que estan apuntades socis 

de l’AMPA, la Mireia respon que no i que els apuntats no socis han pagat el 2€ 

corresponents. Es decideix comprar bosses de xuxes de 1’50. Han decidit que com no 

es pot fer la Missa del Gall, els alumnes de 4T amb ajuda d’alguns alumnes de 6e faran 

una representació. Desprès del Tió comenten de fer una mica de cava, amb sucs, 

coca.... la Judith diu que faran un cop d’ull de lo que queda, segons quedi es comprarà 

lo que realment es necessiti. 

 

5- MARATÓ TV3, aquest any a sigut molt justa, ha hagut molt poca col·laboració per part 

de les famílies, es dia d’anar a buscar el Tió hi havia molt poques famílies, però els que 

hi van ser van gaudir de l’estona. La revista està apunt de finalitzar, l’Edurne comenta 

que hi ha menys dibuixos que l’any passat. 

L’Imma ens fa cinc cèntims dels rebuts girats i ens comenta que de la remesa girada de 

1.400€ de moment s’han tornat 5 rebuts, i que a dia d’avui hi ha un saldo de 3.212€ 

sense contar l’ingrés de la loteria.  

 

6- CARNESTOLTES, la Mireia ens fa un resum de la gent que tenim apuntada. La Judith 

comenta que ja s’ha començat a demanar al Ricard el material que es necessita. Els 

tallers es comencen el primer cap de setmana desprès de festes, dilluns poder posen 

algun dia de taller... 

 

7- INFORMACIO DE DELEGATS, el grup de piscina es queixa i vol anar a queixar-se ja que 

els primers 15 min de la classe només hi ha un monitor. La Judit comenta que ja s’han 

queixat.  Durant l’estona de l’escalfament van caure 3 petits a l’aigua i porten dies 

tenint incidències que s’han de solucionar lo mes aviat possible, si no s’arregla en breu 

es plantegen no continuar. La Mireia diu que això s’hauria d’haver dit el primer dia que 



va passar. Es comenta que de 7 petits que van a la piscina 5 ploren i no volen a anar, 

s’ha valorat i no es normal lo que està passant, els petits van començar molt contents. 

Hi ha moltes queixes de que hi ha una organització molt dolenta i també es queixen de 

que als vestuaris hi ha molt descontrol, hi ha massa gent. 

 

PROPERA REUNÓ EL 11/01/2023 

HORA QUE S’ACABA LA REUNIÓ: 21:15  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


